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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor válaszolnak a pedagógusokat, valamint a 
magyar oktatást érintő legégetőbb kérdésekre? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

Ezúton  is  köszönöm,  hogy  az  írásbeli  választ  igénylő  korábbi  beadványaimra  érkezett
minősíthetetlen  stílusú,  a  tájékoztatás  minimális  követelményeit  is  figyelmen  kívül  hagyó
úgynevezett válaszok után a K/16662. számú, az újraélesztésekkel és a defibrillátorok beszerzésével
kapcsolatos megkeresésemre tisztességes tájékoztatást kaptam.

Mint  a  korábbi  megkereséseim  mindegyike,  így  a  jelen  beadványom  is  közügyet  érint,
benyújtásával  a  közjót  kívánom szolgálni,  ráirányítva  a  magyar  pedagógustársadalom méltatlan
helyzetére a kormányzat figyelmét.

Magyarország Kormánya ismételten konzultációt indított. Még a korábbi eredményét sem ismertük
meg, de máris itt az új. 11 év kormányzás után emojik láthatók országszerte. 11 év kétharmados
kormányzás után, azt követően, hogy a román minimálbér is többet ér a magyarnál, sikerült egy
nevető arccal megkérdezni a magyar választókat, hogy emelnék-e a minimálbért…

Szeretném  az  országgyűlési  képviselői  hivatás  gyakorlóitól  elvárható  udvariassággal,  a  válasz
reményében és a leghatározottabban megkérdezni az alábbiakat a T. Miniszter Úrtól:

I. A kormányzat szerint elfogadható, hogy egy pályakezdő tanár fizetése éppen arra elég, hogy adott
esetben kifizesse az albérletét?

II.  Mikor  kívánják  teljesíteni  a  korábbi  ígéretüket,  amely  szerint  a  pedagógusbéreket  a
minimálbérhez kötnék?

III.  Mit  kívánnak  tenni  annak  érdekében,  hogy  a  pedagógusoknak  mielőbb  kifizessék  a



helyettesítések után járó díjazást?

IV. Kívánnak-e változtatni a felháborítóan alacsony táboroztatási díjakon?

+ 1 Miért nem kérdezik meg a magyar választókat arról, épüljön-e a magyar adóforintokból kínai
egyetem a tervezett Diákváros helyén?

Persze, ezek evidenciák.  Nem lehet senki számára,  így a kormányzat számára sem elfogadható,
hogy egy pályakezdő tanár fizetése éppen az albérleti díj kifizetésére legyen elég. A kormányzat
megígérte a pedagógusbérek minimálbérhez igazítását, csak elfelejtődött, de biztosan idő kérdése a
bérek  kiigazítása,  ahogy  jár  a  helyettesítések  után  járó  díjazás,  a  táboroztatási  díjakat  pedig
haladéktalanul  meg  kell  emelni,  mert  ebben  a  formájában  az  nem  megmosolyogtató,  hanem
felháborító. Végül, de nem utolsó sorban a tervezett Diákváros helyén semmi esetre sem épüljön
magyar adóforintokból kínai egyetem, mert ez – határozott  meggyőződésem szerint – a magyar
választók akaratának figyelmen kívül hagyása, amely ráadásul nem szolgálja a magyar érdekeket,
nem mellesleg  pedig fokozott  kockázattal  jár.  Ezek persze  elképzelt  válaszok,  a  válaszadásra  a
kormányzat jogosult. Ezért is kérdezem:

Mikor  válaszolnak  a  pedagógusokat,  valamint  a  magyar  oktatást  érintő  legégetőbb
kérdésekre?

Várom megtisztelő válaszát!
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